
Zápis č. 28 

ze zasedání obecního zastupitelstva obce Bystré, 

které se konalo v zasedací místnosti Obecního úřadu v Bystrém 

dne 10. dubna od 19:30 hodin. 

Za OZ přítomni: p. Bartoš, Drašnar, Drašnarová, Duška, Fellner, Jiránek, Lukášek, Ševc 
Omluveni:  p. Tomáš 
Hosté:  nikdo 
 Starosta p. Drašnar konstatoval, že přítomni jsou všichni zastupitelé obce, tudíž je 
zastupitelstvo usnášeníschopné. Představil návrh programu jednání: 

1) Čtení a kontrola plnění úkolů daných usnesením č. 27-2010-2014 ze dne 13.3.2013 – p. Duška 
2) Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu zasedání – p. Duška, Fellner, Lukášek 
3) Došlá pošta – p. Drašnar 
4) Rozpočtová opatření – p. Drašnar 
5) Práce v obci – p. Drašnar 
6) Návrh finančního výboru – p. Fellner 
7) Různé, Diskuse 
8) Návrh usnesení ze zasedání – p. Lukášek 
9) Závěr – p. Drašnar 

Zastupitelé jednomyslně přijímají návrh programu jednání bez výhrad. 
Ad.1)p. Duška seznamuje přítomné s textem usnesení č. 27-2010-2014 ze dne 13.3.2013  
a konstatuje, že určené body byly k dnešnímu dni splněny. 
Ad.2) p. Drašnar určuje zapisovatelem p. Dušku a ověřovateli zápisu z dnešního zasedání p. Fellnera  
a p. Lukáška. 
Ad.3) p. Drašnar seznamuje přítomné s obsahem došlé pošty. Obsahem došlé pošty je běžná úřední 
korespondence obecního úřadu. Důležitou zprávou je výsledek zaměření a mapové podklady 
existence podzemních inženýrských sítí od Geodézie Dobruška v zájmových stavebních lokalitách. 
Tyto budou využity pro občanské stavebníky a obec v pozici stavebníka. Jednou ze zpráv je oznámení 
o soudním zákazu pobytu na území naší obce občanovi z Táborska, který se zde i tak nevyskytuje. 
Neméně důležitou zprávou je oznámení p. Matouškové, že z bývalé provozovny Kaltexu se stane 
zámečnická dílna, kterou tu bude provozovat. Do budoucna počítá s vytvořením malého počtu 
pracovních míst pro místní nezaměstnané občany, což bude zcela určitě pro obec přínosem. 
Královéhradecký kraj z Programu obnovy venkova potvrdil poskytnutí dotace na umoření úroků 
z úvěru obce, za což lze poděkovat i p. Fellnerovi, který se dlouhodobě této problematice věnuje. 
Přinese to obci úsporu několika desítek tisíc Kč ročně. Nakonec p. Drašnar oznamuje, že po jednání 
s Úřadem práce budou k výkonu veřejně prospěšných prací v nezaměstnanosti k obci přiděleni p. 
Josef Netík ml.a p. Josef Bek. 
Ad.4) P. Drašnar uvádí, že se předpokládá zahájení stavby p. Radka Dyntara mezi domy Tomášových  
a Dyntarových v místech, kde je rozhodnuto o domovní zástavbě vlastníků Bednáře a Kubcové. Tudíž 
v těchto místech se bude zjevně jednat o prodloužení obecního kanalizačního řadu a volbu správného 
místa k zbudování přípojek budoucích domů na kanalizaci. P. Drašnarová připomíná, že jsme po 
zrušení systému sběru a nakládání s komunálním odpadem slíbili občanům přistavení kontejneru či 
traktorových vleků pro odložení biomasy při jarním úklidu pozemků a tedy při zlepšení počasí aby se 
na to myslelo a občanům se vyšlo vstříc při jarním úklidu. P. Drašnar navazuje, že toto povede 
v patrnosti a včas to občanům vyhlásí rozhlasem na vědomí. 
Ad.5) p.Fellner předkládá návrh finančního výboru uvolnit rozpočtovanou částku 300 tisíc Kč 
deponovaných na běžném bankovním účtu ve prospěch provozovatele Základní školy Trivium Plus 
Dobřany o.p.s., která též bude provozovatelem mateřské školy v přestavované budově modlitebny 



Církve bratrské v Bystrém. Poukazuje na nález, že dostatek deponovaných finančních prostředků na 
účtu dovoluje v současné době po uzavření darovací smlouvy obci uvolnit původně schválenou částku 
rozpočtem. Jednotliví zastupitelé jsou v hlasování pro, nikdo není proti a nezdržuje se hlasování. 
Starosta nechť připraví darovací smlouvu. Je jisto, že prostředky jsou k financování neinvestičních 
nákladů, jež vznikají provozem budoucí mateřské školy, ke kterému se obec zavázala v předchozích 
jednáních. 
Ad.6) V tomto bodu programu vystupuje p. Duška a seznamuje zastupitele s jeho komplikovanou 
časovou zaneprázdněností zaměstnáním a zkomplikovanou situací v rodině, kdy je nucen zvýšit péči o 
nemocné rodiče. Vzhledem k těmto skutečnostem a časovému vytížení není schopen z časových 
důvodů řádně vykonávat funkci místostarosty. Proto oficiálně oznamuje ukončení funkce dnem 
dnešního zasedání a současně podává návrh k volbě nové osoby místostarosty p. Jiránka, který je 
z osobností zastupitelů nejblíže pracovně a je mu pracovní problematika místostarosty známa. P. 
Duška se rovněž vzdává odměny za výkon této funkce již za měsíc duben 2013. Zastupitelé se 
jednotlivě vyjadřují k podanému návrhu včetně samotného kandidáta. Hlasováním je všemi 
přítomnými 7 zastupiteli jeho návrh přijat. P. Jiránek je zvolen do funkce místostarosty obce Bystré 
s účinností od 10. dubna 2013 jednomyslně. Ve stejném duchu nově zvolený místostarosta p. Jiránek 
končí svůj mandát člena finančního výboru obecního zastupitelstva a podává návrh na volbu p. Dušky 
na jeho místo. Tento návrh je všemi přítomnými zastupiteli jednomyslně přijat. 
Dále v diskusi vystupuje p. Bartoš s návrhem na řešení odvodnění zbudované cesty od „Far“ k rozcestí 
u Pekových. Zpevnění komunikace je zbudováno v opačném sklonu a způsobuje tak stok dešťové 
vody na sousední pozemek pastviny a tato zůstává mokřinou a další množství dešťové vody se 
splavuje až k rozcestí, kde narušuje povrch komunikace. Po společné diskusi je rozhodnuto, že v rámci 
využití pracovníků VPP bude jako nejlacinější metoda zvoleno vybudování svodnic, které zaručí odvod 
vody správným směrem. Pokud by se tento způsob jevil nedostatečný, bude provedeno rasantnější 
opatření v převrácení povrchu komunikace v příčném sklonu. 
Dále po návrhu p. Drašnarové a p. Bartoše se diskutuje nad odvozem kontejnerů za kostelem do 
místa ohrady u skladové haly. Tomu musí předcházet vytvoření volného prostoru v tomto místě, 
následovat pak bude vhodné řešení přemístění kontejneru na staré železo. Bude se muset ale zřejmě 
přistoupit na to, že železo se přestane skladovat a naopak se bude vyhlašovat několikrát do roka den 
sběru železného šrotu od domů. Tím se odbourají problémy se skladováním tohoto odpadu a zároveň 
i krádeže takto nashromážděné druhotné suroviny. Zastupitelé se sejdou v tuto neděli k pracovní 
schůzce na místě a rozhodnou o termínu a postupu prací. Pracovní schůzku k této záležitosti bude 
řídit p. Drašnar a p. Jiránek. Po skončení těchto úkonů bude rekultivováno místo za kostelem, kde 
kontejnery stávaly. Dále se řeší lepší řešení pro rekultivaci zkrášlení místa ukládání odpadů „v návsi“ 
tak, aby nepůsobilo tolik mohutně a také aby se lépe vyřešilo ukládání igelitových pytlů s komunálním 
odpadem od rekreačních objektů. P. Ševc se ujímá řešení této problematiky z hlediska vypracování 
pohledových návrhů stavebním i nestavebním řešením a návrh podá do příštího zasedání. Zároveň 
podává zprávu o průběhu zadání zpracování projektu stavby „Vyrovnání terénu na sportovišti“. 
Ad.8) Vzhledem k tomu, že diskusní příspěvky již další nebyly, starosta vyzval p. Lukáška k vyhlášení 
návrhu usnesení z dnešního zasedání. P. Lukášek tak učinil. Návrh usnesení č. 28-2010-2014 byl přijat 
všemi zastupiteli jednomyslně bez výhrad a připomínek. 
Ad.9) Tímto byl vyčerpán program dnešního zasedání, a proto jej p. Drašnar ukončil ve 21:15 hodin. 
 
Zapsal:           Ověřili: 
 
Jaroslav Duška          Josef Lukášek 
 
           David Fellner 


